
1 

 

  P R O T O K Ó Ł Nr XXII/2016 

z obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 24 maja 2016 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 16 
 30

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

6. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

7. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

8. Uchwała Nr 136/XXII/2016 w sprawie poparcia stanowiska Centrum Onkologii w Gliwicach 

dotyczącego utworzenia niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

9. Uchwała Nr 137/XXII/2016  uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnie  nieruchomości gruntowej 

stanowiącej część ul. Nowowiejskiej w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 138/XXII/2016 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie budynku 

garażowego przez Gminę Blachownia od „RADIO-COM  Spółka z o.o. 

11. Uchwała Nr 139/XXII/2016  uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnie  nieruchomości gruntowej 

stanowiącej część ul. Wesołej w Blachowni. 

12. Uchwała Nr 140/XXII/2016 uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości 

położonej w Blachowni przy ul. Słonecznej.  

13. Uchwała Nr 141/XXII/2016  uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami gminy Blachownia. 

14. Uchwała Nr 142/XXII/2016 uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Blachownia 

na lata 2016-2030”. 

15. Uchwała Nr 143/XXII/2016 uchwały w sprawie określenia organizacji i trybu działania Gminnej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego w Blachowni oraz trybu powoływania jej członków.  

16. Uchwała Nr 144/XXII/2016  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

17. Uchwała Nr 145/XXII/2016 uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2016 

roku. 

18. Uchwała Nr 146/XXII/2016 uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia 

prawa i interesu prawnego oraz zmiany uchwały Rady Miejskiej w Blachowni  Nr 62/XII/2015 

i stanowiska Rady Miejskiej w Blachowni nr 1/XX/2016. 

19. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Centrum Onkologii w Gliwicach dotyczącego 

utworzenia niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnie  nieruchomości gruntowej stanowiącej część ul. 

Nowowiejskiej w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie budynku garażowego przez 

Gminę Blachownia od „RADIO-COM  Spółka z o.o. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieodpłatnie  nieruchomości gruntowej stanowiącej część ul. 

Wesołej w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży  nieruchomości położonej 

w Blachowni przy ul. Słonecznej.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami gminy Blachownia. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Blachownia na lata 2016-2030”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Blachowni oraz trybu powoływania jej członków.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2016 roku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego oraz zmiany uchwały Rady Miejskiej w Blachowni  Nr 62/XII/2015 i 

stanowiska Rady Miejskiej w Blachowni nr 1/XX/2016. 

20. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wznowiła obrady XXII Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że Wojewódzki Sąd Administracyjny 

w Gliwicach wydał wyrok uznający zarządzenie Burmistrza Blachowni za wydane zgodnie z prawem, 

a tym samym wybory Sołtysa Cisie są ważne. 

 

Radny Cezary Osiński zapytał czy dzisiejsza sesja jest legalna, na jakiej podstawie została przerwana 

wczorajsza sesja? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk wyjaśniła, że była to specyficzna sytuacja został 

naruszony porządek obrad i było to zasadne. 

Radca Prawny Rafał Hanusiak poinformował, że w dniu wczorajszym radni nie wyrazili woli 

kontynowania sesji. Na dzisiejszej sesji stawili się radni w ilości, która stanowi kworum. 

Zaproponował przegłosowanie, uznania dzisiejszego posiedzenia za sesję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zapytała czy radni są za tym, aby dzisiejsze 

posiedzenie uznać za XXII sesję Rady Miejskiej?  
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Radni w wyniku głosowania uznali dzisiejsze posiedzenie za XXII sesję Rady Miejskiej 

– w stosunku „za” 8 głosów, 4 głosy „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2016 roku.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach Komisji. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję 

się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego oraz zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Blachowni Nr 62/XII/2015 i stanowiska Rady Miejskiej w Blachowni 

nr 1/XX/2016. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła rozszerzony porządek obrad, który został 

przyjęty jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk – wnioskowała o usprawiedliwienie na dzisiejszej sesji 

nieobecności Radnego Pawła Pydy i Radnej Katarzyny Boryckiej i na sesji w dniu 23 maja 2016 roku 

Radnego Sebastiana Cierpiała. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 18.05.2016r. Radnego Henryka Kanię i Radnego Pawła Pydę. 

 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr XXI/2016 został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym: 
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1. Przygotowane zostały (po procesie ewaluacji) nowe zasady i tryb wdrażania drugiej edycji 

„Budżetu Obywatelskiego – Blachownia 2017”. 

2. „Koncepcja Kanalizacji Gminy Blachownia” i „Planu Aglomeracji” zostaną 

zaprezentowane radnym i przekazane do konsultacji społecznych i przygotowania 

stosownej uchwały przez Sejmik Województwa Śląskiego. 

3. Zakończono przygotowania do „Dni Blachowni”, na które serdecznie zaprasza. 

4. Blachownia w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego woj. Śląskiego 

otrzymała dofinansowanie z UE 1 mln 157 tyś. w zakresie cyfryzacji usług publicznych. 

5. Został przygotowany kolejny wniosek w zakresie wsparcia doposażenia jednostek OSP 

w Cisiu i w Blachowni w sprzęt ratowniczy. 

6. Rozpisany został przetarg na roboty wykonawcze modernizacji Przedszkola Nr 2 

w Blachowni. 

7. Zgodnie z ustaleniami, które zapadły na spotkaniu z mieszkańcami bloków w Łojkach 

przy ul. Długiej wyrównano teren przyległych podwórek, dostawiono ławeczki. W trakcie 

realizacji jest przygotowanie obudowy śmietnika i udrożnienie rowów. 

8. Zostały wykonane prace porządkowe terenu siłowni przy ul. Piastów. 

9. Pomyślnie ocenę formalną przeszedł wiosek Blachowni na 90 % dofinansowania kosztów 

opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji. 

10. Zlecone zostało wykonanie projektu Węzła Przesiadkowego. 

11. 28 kwietnia br. odbył się „Marsz Nadziei”, jako wyraz solidaryzmu z osobami chorymi 

i ich rodzinami. 

12. W ramach programu 500 + przyjęto 797 wniosków, wydano 768 decyzji i wypłacono  

2160 świadczeń na łączna kwotę 1 080 809,80 zł. 

13. Zostały odrzucone wnioski z Programu Rozwój Obszarów Wiejskich na drogi: Herbskiej, 

Cisie Bieżeń, Konradów, Mokra i Mostowa. Przyczyna był brak uchwalenia 

w odpowiednim terminie „Strategii Rozwoju Gminy Blachownia”. 

14. Ze względu na zmianę w zakresie uzupełnienia 62 lamp oświetleniowych, które nie były 

ujęte w audycie energetycznym negatywnie rozpatrzono wniosek o wymianę oświetlenia 

w ramach RIT. Zostanie złożony ponowny wniosek.  

 

Ponadto Pani Burmistrz poinformowała o spotkaniach i uroczystościach, w których brała 

udział. 

 

Pozostał informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

poinformowała, że między innymi:  

1. W dniu 26 kwietnia 2016 roku na zaproszenie Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 

w Częstochowie brała udział w ćwiczeniach Kampanii Obwodowych OSP przeprowadzonych 

na terenie Blachowni. 

2. 28 kwietnia br. odbył się „Marsz Nadziei” Blachownia 2016, wpisany w tegoroczną 

Ogólnopolską Kampanię „Pola Nadziei” oraz w Gimnazjum im. Korczaka odbyła się 

„Wieczornica Katyńska” poświęcona pomordowanym na wschodzie oraz pamięci „Żołnierzy 

Wyklętych”, w których brała udział. 

3. 29 kwietnia odbył się wernisaż malarski Pani Romy Anioł – Lubas, w którym również 

uczestniczyła. 

4. 6 maja uczestniczyła w festiwalu „Piosenki Przedszkolnej” w Miejskim Domu Kultury 

w Blachowni”. 

5. Od 8 do 15 maja w ramach Tygodnia Bibliotek odbywały się spotkania mieszkańcami 

Blachowni miała przyjemność poznać Pana Jacka Jędreckiego fotografa i pasjonata podróży. 

6. 13 maja odbyło się spotkanie z mieszkańcami wsi Cisie zorganizowane przez Stowarzyszenie 

Rozwoju wsi Cisie. 

7. 14 maja odbyło się  45- lecie KGW w Blachowni i 35 lecie Zespołu Ludowego Blachowianki 

w których brała udział. 
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8. 17 maja odbyło się uroczyste otwarcie Punktu Konsultacyjnego dla osób uzależnionych i ich 

rodzin, który mieści się przy ul. 1 Maja. 

9. 18 maja odbyła się konferencja w Starostwie Powiatowym w Częstochowie inaugurująca Projekt 

Partnerski „Drużyna Powiatu” mający na celu przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu, 

w którym również brała udział. 

10. 20 maja była członkiem komisji oceniającej ogródku działkowe zgłoszone na konkurs w ramach 

„Dni Blachowni”. 

 

Ad pkt. 8 

Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Marek Kułakowski prosił o ustalenie, do kogo należą drogi pomiędzy ul. Częstochowską 

a Starowiejską, ponieważ na tych drogach pojawiły się tabliczki teren prywatny? 

Ponadto zapytał czy na terenie byłej „Starej Huty” znajduje się wysypisko śmieci? 

 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie poparcia stanowiska Centrum Onkologii w Gliwicach dotyczącego utworzenia 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały 

sprzedaży (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 136/XXII/2016 w sprawie poparcia stanowiska Centrum Onkologii w Gliwicach 

dotyczącego utworzenia niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii została podjęta jednogłośnie – 12 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia nieodpłatnie nieruchomości gruntowej stanowiącej część ul. Nowowiejskiej 

w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 137/XXII/2016 w sprawie nabycia nieodpłatnie nieruchomości gruntowej stanowiącej 

część ul. Nowowiejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie budynku garażowego przez Gminę Blachownia 

od „RADIO-COM Spółka z o.o. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 138/XXII/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie budynku 

garażowego przez Gminę Blachownia od „RADIO-COM  Spółka z o.o. została podjęta jednogłośnie – 

12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nabycia nieodpłatnie nieruchomości gruntowej stanowiącej część ul. Wesołej w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 139/XXII/2016  w sprawie nabycia nieodpłatnie nieruchomości gruntowej stanowiącej 

część ul. Wesołej w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w Blachowni przy ul. Słonecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Jacek Rogut zapytał czy sprzedając przedmiotową działkę nie blokujemy sobie inwestycji, 

ponieważ działka leży na terenie przeznaczonym na drogę łącząca ul. 1 Maja z ul. Rolniczą? 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Nieruchomości i Ochrony Środowiska Wiesław 

Włodawiec wyjaśnił, że zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, który wygasł w 2003 

roku działka była wydzielona przez inwestora prywatnego. Działka obecnie z niczym nie koliduje, 

ponieważ plan wygasł w 2003 roku.  

 

Uchwała Nr 140/XXII/2016 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej 

w Blachowni przy ul. Słonecznej została podjęta większością głosów w stosunku 8 głosów „za”, 3 

głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały (opinia 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 141/XXII/2016 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

z mieszkańcami gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 



7 

 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Blachownia na lata 2016-2030”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały (opinia 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Tomasz Czech złożył podziękowania mieszkańcom za czynny udział w tworzeniu Strategii 

Rozwoju Gminy Blachownia na lata 2016-2030” dokumentu, który stwarza możliwość pozyskiwania 

funduszy unijnych. 

 

W tym punkcie przybyła na sesję Radna Irena Popczyk. 

 

Uchwała Nr 142/XXII/2016 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Blachownia na lata 

2016-2030” została podjęta jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk złożyła podziękowania radnym, mieszkańcom 

i przedstawicielom Zespołu ds. Strategii za ogrom pracy włożony w przygotowanie Strategii. 

Podziękowania złożył również w imieniu Pani Burmistrz i swoim Sekretarz Gminy Dariusz 

Wojeciechowski. 

 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Blachowni oraz trybu powoływania jej członków.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały (opinia 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 143/XXII/2016 w sprawie określenia organizacji i trybu działania Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Blachowni oraz trybu powoływania jej członków została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 144/XXII/2016 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016 została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2016 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej Andrzej Pilarz odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały (opinia 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 145/XXII/2016 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2016 roku została podjęta 

jednogłośnie – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia prawa i interesu prawnego oraz zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Blachowni Nr 62/XII/2015 i stanowiska Rady Miejskiej w Blachowni 

nr 1/XX/2016. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał, jakie sprawy sądowe toczą się z Panią Olszewską? Czy nie było 

dobrej woli żeby podpisać umowę na 5 lat z Panią Olszewską, ponieważ pismem skierowanym 

na Komisje informowała o błędach w umowie? Jakie będą następstwa prawne, jeżeli przyjmiemy 

uchwałę? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że wielokrotnie podejmowała negocjacje 

w celu zawarcia umowy. Sprawy sądowe o eksmisje zostały zawieszone ze względu na podjętą 

uchwałę o zawarcie umowy na 5 lat. Ponadto trwa sprawa założona przez Panią Olszewska 

o poniesione nakłady w kwocie 39 tyś. zł. Gmina nie ma podstaw prawnych, aby na postawie 

informacji przekazanych przez Panią Olszewską wypłacić 39 tyś. zł. 

Przyjęcie dzisiejszej uchwały spowoduje podtrzymanie uchwały, która obliguje do zawarcia 

umowy najmu na okres 5 lat. 

W sprawie błędów w umowie wyjaśniła, że projekt umowy przygotowywali radcy prawni 

Urzędu. Błędy, o których mówi Pani Olszewska były prozaiczne. Nie ma możliwości wykonania 

uchwały, ponieważ odmawia podpisania umowy. 

 

Uchwała Nr 146/XXII/2016 w sprawie rozpatrzenia wezwania o usunięcie naruszenia prawa 

i interesu prawnego oraz zmiany uchwały Rady Miejskiej w Blachowni Nr 62/XII/2015 i stanowiska 

Rady Miejskiej w Blachowni nr 1/XX/2016 została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 20 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie oznaczenia dróg pomiędzy ul Częstochowską 

a Starowiejską odpowiedziała, że są to drogi prywatne, tabliczki z napisem teren prywatny 

są uzasadnione, ustawione zostały przez właścicieli. 
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W sprawie wysypiska śmieci zostały wystosowane pisma do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska i do Zarządu Melioracji nie ma jeszcze odpowiedzi w tej sprawie. Gmina nie ma 

uprawnień przeprowadzenia kontroli. Według oświadczenia właściciela Firmy są to maszyny, które są 

sprzedawane na części. 

 

Ad pkt. 21 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poinformowała, że wpłynęła skarga Pana Pawła 

Gąsiorskiego do Komisji Rewizyjnej w Blachowni w sprawie odmowy udostępnienia informacji 

publicznej przez Burmistrza Blachowni w zakresie delegacji służbowych za okres od 1.12.2014 roku 

do dnia 27 stycznia 2016 roku oraz przesłania rozliczeń używania prywatnego samochodu 

do wyjazdów służbowych przez Burmistrza Blachowni w brew przepisom ustawy z dnia 6.12.2001 

roku o dostępie do informacji publicznej (pismo stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodnicząca Rady w  tej sprawie wystosowała zapytanie do Pani Burmistrz, czy wpłynęła do tut. 

Urzędu skarga 818601 SEKAP. W odpowiedzi Pani Burmistrz poinformowała, że do obiegu 

dokumentów Urzędu nie wpłynęło pismo z Platformy SEKAP o numerze 818601. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła konkluzje opinii prawnej dotycząca tej sprawy (opinia 

w załączeniu do protokołu) i zapytała czy Radni są za tym, aby pismo przekazać Burmistrzowi, czy 

przekazać do Komisji Rewizyjnej? 

 

Przewodnicząca Rady Edyta Mandryk poddała po głosowanie - czy przedmiotowe pismo przekazać 

do Burmistrza Blachowni? 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Blachowni zdecydowała o przekazaniu pisma 

do Burmistrza Blachowni – „za” było 7 głosów, „przeciw” 3 głosy, „wstrzymuje się” 3 głosy. 

Na Sali obecnych  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Radny Marek Kułakowski odniósł się do informacji, jakie znalazł się na jednej ze stron 

internetowych na jego temat w sprawie złożonej interpelacji dotyczącej parkowania w strefie 

zamieszkania, czyli na terenie osiedla i poinformował, że opinia publiczna celowo wprowadzana jest 

w błąd. Autor pisze nieprawdę, oczernia zarówno jego osobę, jaki i szkodzi czytającym. 

 

Ad pkt. 22 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła XXII sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik        Edyta Mandryk 


